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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kívánnak tenni a járvány miatt el nem látott 
betegekkel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus járvány jelentős terhet jelentett az egészségügyi ellátórendszer számára. Ez a teher
azonban nem csak a járvány kezelésekor keletkezett. Az egészségügyi ellátórendszer által nyújtott
szolgáltatások  csökkentésével,  ideiglenes  felfüggesztésével  számos  olyan  betegség  maradt
ellátatlanul, amelyet most a járvány intenzitásának csökkenésével haladéktalanul fel kell deríteni és
az érintetteket meg kell gyógyítani.

Az idén negyedével kevesebb pácienst láttak el az egészségügyi intézmények, mint a járvány előtt
az  egészségbiztosító  adatai  szerint.  A  páciensek  nagy  része  be  sem  jut  az  ellátórendszerbe,
konzervatív terápiák maradnak, így tovább nőnek a várólisták.

Nem szabad elfeledkezni továbbá a koronavírus által okozott egyéb egészségügyi tényezőkről sem,
mint  a  vírus  által  okozott  hosszantartó  mellékhatások,  szövődmények,  vagy  a  járvány  miatti
mentális betegségek, szorongás növekedése különösen a gyermekek esetén.

A betegellátás biztosítása érdekében át kell térni az új finanszírozási rendszerre, mely egyrészt a
teljesítményt veszi alapul, másrészt az ellátás minőségét is.

A fenti esetek mindegyike célzott forrásokat, célzott szolgáltatásnyújtást igényel annak érdekében,
hogy a már így is súlyos probléma ne váljon súlyosabbá.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

• Mit kívánnak tenni a járvány miatt el nem látott betegekkel? Hogyan kívánnak az 



 
ellátásukról gondoskodni?

• Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy koronavírus hosszantartó hatásaitól szenvedők 
célzott segítséget kapjanak?

• Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy a járvány során kialakult mentális betegségben 
szenvedők célzott segítséget kapjanak?

• Mikor vezetik be azt a finanszírozási rendszert, mely a teljesítmény mellett az ellátás 
minőségét is figyelembe veszi?

Várom válaszát.
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